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Dagsorden og referat 
Dato:  Tid: Sted: 

18.02.

25 

18-21 GSC Club lokalet 

Emne:  Mødedeltagere: 

Bestyrelsesmøde  Bestyrelsen, Diana Storm, Luise Hald Dybkjær, Kasper 

Heintz, Torben Nielsen, Jonas Bording, Mads Norking, 
Charlotte Pedersen, Ulrik Kruse, Kirstine Stender-Petersen, 

Christian Larsson 

Noter/bemærkninger   Mødeleder: 

Rød: fortroligt og kommer ikke med i eksternt referat. Torben 

Referent: 

Christian,  Fortæring: Kirstine 

 

 
 

 Emne Mål med punktet/baggrundsmateriale Pkt 

ansvarlig 

Tid 

(min) 
Referat 

1.  Godkendelse af referat 
fra sidste møde. 

Se vedhæftet Torben 5 Referatet er godkendt med tilføjelser 

2.  Nyt fra formand og 
næstformand 

Orientering om, hvad der er sket af nyt 
siden sidst 

Torben 
   Luise 

10 Torben er stadig med i 
brugerbestyrelsen.  

Der deles via en pulje kr. 200.000 

om året til involvering af unge som 
ikke er modne til foreningslivet. 

Hver forening som vælges modtager 
50.000 til indkøb af materialer el. 
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lign. Det kunne evt. være tilbud til 

børn med autisme. Torben, Kim & 
Christian var til prisfest med unge 

under 18. 

Der er også prisfest til unge over 18 

3.  Økonomi Opdateret regnskab og budget Charlotte 25 (kun for bestyrelse) 

4.  Nyt fra klubchef - Orientering og evt. beslutning i forhold til 

- de af Kim fremsendte punkter 

Torben 

(Kim er 

på ferie) 

20 Trænerstaben på skolesvøm er stadig 

ikke optimal, da der er mange som 

stadig er nye og med vinteren følger 
der også sygdom, så 

trænersituationskabalen går stadig 

ikke op. Kim er ved at finde en 
barselsvikar for Ida.  

5.  Planlægning af 

frivillighedsdag 

- Uddelegering af opgaver – oplæg, fortæring 

m.v. 

Christian 30  Der er aktuelt kun to tilmeldte til 

aktivitetsdagen. Der sendes en 
reminder ud via Klubmodul, og der 

opfordres eventuelt til at give tilsagn 
via mail om, hvilket udvalg man 

ønsker at deltage i. 

Udvalgsfordeling: 
• Kim: Stævneudvalget 

• Christian: Sponsorudvalget 
• Kirstine: 

Kommunikationsudvalget 

• Mads/Jonas Aktivitetsudvalget 
Vi skal spørge Mette Bartels, om hun 

vil komme og fortælle om 

Stævneudvalget. 
Christian kontakter Jens vedrørende 

rollen som formand for 
Officialudvalget. 

Alle er enige om, at der skal være 

særlig fokus på at reklamere for 
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Aktivitetsudvalget, da det ikke 

kræver stort commitment, og der 
ikke er faste opgaver. Debatten 

udviklede sig til en dialog om 

foreningskultur, hvor det blev 
understreget, at det primært er 

forældre fra konkurrenceafdelingen, 

der skal aktiveres. Der er mulighed 
for, at medlemmer i udvalget kan 

skiftes til at tage opgaver. Swimfit 
kunne være en relevant gruppe at 

målrette annonceringen mod. 

Hvad får man ud af at være med i 
et udvalg? 

• Man bliver en del af noget 
større 

• Man bliver en del af et 

fællesskab 
• Man bidrager til at skabe gode 

oplevelser for alle børn og 
unge i klubben 

De fleste aktiviteter er primært 

tilknyttet konkurrenceafdelingen. 
 

Beslutninger: 

• Uanset om vi afholder 
udvalgsdagen, vil vi gentage 

den ved næste GP den 27/4. 
• Deadline for aktivitetsdagen 

er torsdag den 20/2, med et 

minimum på 10 deltagere. 
• Beslutning om afholdelse af 

klubdag den 18/5 tages 
afhængigt af deltagerantal. 

Deltagere: Kirstine, Torben, 

Christian og Jonas. 
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6.  Mini-sport + evt. Maxi-

sport 

Valg af ny repræsentant, samt holdning til FIG´s 

invitation til Maxi-sport 
(se fremsendte mail fra Torben) 

Torben 20 Lene bliver meldt ud, Ida overtager 

evt. sammen med Tenna. Luise bliver 
tilmeldt som vikar 

7.  So -Me  Opfølgning på nyeste udvikling Mads og 

Jonas 

20 Filer med billeder samt videoer er 

sikret på eksternt drev. Det 
overvejes om at tage fotografen med 

på stranden til sommer, såfremt 

Klubdagen ikke bliver til noget. 
Fotograf bliver sat igang med 

optagelser på Swimfit. Der tages 

kontakt til Sofie ift. den videre 
planlægning af SoMe aktiviteter 

8.  Evt. 

Herunder opfølgning på 
vores ”Højgårdsmøde” 

Evt. fastlæggelse af dato 
for opfølgning m-h-t- de 

områder vi ikke nåede, 

samt evt. reaktioner 

 Christian 

Kirstine 

20 Der blev drøftet caféens rolle og 

muligheden for salg af kaffe og kage 
i forbindelse med GP, Sponsorsvøm, 

Svøm Langt m.m. 
Christian deltager i et webinar den 

26/2 om en pulje fra Nordeafonden 

og giver en tilbagemelding herefter. 
På næste møde fastsætter vi en ny 

strategidag i september. 
Generalforsamlingen er planlagt til 

den 19/5. 

Der var en diskussion om 
vedtægtsændringer i forhold til 

opstilling til bestyrelsen. Dette emne 

sættes på dagsordenen til næste 
bestyrelsesmøde. 

Der blev drøftet muligheden for en 
medarbejderrepræsentant på 

bestyrelsesmøderne. 

Der var en dialog om, hvem der 
ønsker at genopstille til 

generalforsamlingen. 
Der blev rapporteret om opgaverne 

for den konkurrenceansvarlige. 
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Kasper deltager i et arrangement 

med svømmeskolen. 
 

10.     Christian deltager i et webinar den 

26/2 om en pulje fra Nordeafonden 
og giver en tilbagemelding herefter. 

 

 


